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Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testületének 
2011. június 30. napján délután 16.00 órakor tartott 

soros, nyílt képviselı-testületi ülésének 
 
 

J E G Y Z İ K Ö N Y V E 
 
Határozatok: 
 
 
68/2011.(VI.30.)Öh.   Jegyzıkönyv hitelesítık személyének meghatározása 
69/2011.(VI.30.)Öh.   A képviselı-testületi ülés napirendjének elfogadása 
70/2011.(VI.30.)Öh.   A polgármesteri tájékoztató elfogadása 
71/2011.(VI.30.)Öh.   Beszámoló a tagintézményként mőködı Királyhegyesi  

Általános Iskola tevékenységérıl 
72/2011.(VI.30.)Öh.   Beszámoló a tagintézményként mőködı Napközi-otthonos  
    óvoda tevékenységérıl 
73/2011.(VI.30.)Öh.  Az önkormányzat vagyonába tartozó ingatlanok helyiség  
    bérleti díjának meghatározásáról szóló 11/2011.(I.27.)Öh.  

határozat módosítása 
74/2011.(VI.30.)Öh.  Beszámoló a Közösségi Színtér munkájáról 
75/2011.(VI.30.)Öh.  Tájékoztató az önkormányzat gyermek- és ifjúságvédelmi  
    tevékenységérıl 
76/2011.(VI.30.)Öh.  Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testületének  
    Gazdasági programja 2010-2014 idıszakra 
77/2011.(VI.30.)Öh.  Törvényességi észrevételre intézkedés 
78/2011.(VI.30.)Öh.  Szilárd hulladék szállításra vonatkozó elızetes tárgyalások 
79/2011.(VI.30.)Öh.  A Királyhegyes külterület 0137/28 hrsz. alatti ingatlan  
    értékesítése 
80/2011.(VI.30.)Öh.  A Királyhegyes belterület 444. hrsz. alatti ingatlan  
    értékesítése 
81/2011.(VI.30.)Öh.   A Makói Általános Iskola, Alapfokú Mővészetoktatási  
    Intézmény és Logopédiai Intézet feladatellátásának  

alakulása a 2011-2012. tanévre 
 

Rendeletek: 
 

Szám Név jele 
8/2011.(VI.30.) A helyi képviselık juttatásairól E 
9/2011.(VI.30.) Az ivóvíz szolgáltatás díjának megállapításáról E 
10/2011.(VI.30.) A települési folyékony hulladékkal kapcsolatos 

hulladékkezelési közszolgáltatásról 
E 

11/2011.(VI.30.) A kötelezı kéményseprı-ipari közszolgáltatásról E 
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J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 

Amely készült Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testületének 2011. június 
30. napján délután 16.00 órakor megtartott soros, nyílt képviselı-testületi ülésén 
 
Az ülés helye: Királyhegyes Község Önkormányzat tárgyalóterme 
 
Jelen vannak: 
 
Horváth Lajos    polgármester 
Miklós Imre     alpolgármester 
Horváth Lajosné    képviselı 
Katona István    képviselı 
Kurunczi Mihály   képviselı 
 
 
Tanácskozási joggal megjelent: 
 
Benákné Bárdi Ilona   körjegyzı 
Kádárné Kovács Edit   Iskola tagintézmény vezetı 
Stranszky Jánosné   Óvoda tagintézmény vezetı 
Englerné Búvár Terézia   Közösségi színtér vezetı 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Köszöntöm a megjelent önkormányzati képviselıket és a 
napirendek elıadóit. Megállapítom, hogy a képviselı-testület határozatképes, 5 fıbıl 5 fı van 
jelen 100 %-os részvétel. A mai képviselı-testületi ülést megnyitom. Jegyzıkönyv 
hitelesítınek felkérem Horváth Lajosné valamint Kurunczi Mihály képviselıket. Van-e a 
hitelesítık személyére más javaslat? 
 
Nem hangzott el egyéb személyre javaslat. 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a testület tagjait, hogy fogadja el a jegyzıkönyv 
hitelesítınek Miklós Imre és Katona István települési képviselıket. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal döntött a jegyzıkönyv hitelesítık személyének meghatározásáról. 
 
68/2011.(VI.30.)Öh. 
Tárgy: Jegyzıkönyv hitelesítık személyének meghatározása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete az 5/2007.(IV.26.)ÖR .számú 
rendelet 20.§ (12) bekezdésében foglaltak alapján a 2011. június 30. napján tartandó 
képviselı-testületi ülés jegyzıkönyv hitesítıit Horváth Lajosné és Kurunczi Mihály települési 
képviselık személyében határozza meg. 
 
A határozatról értesítést kapnak: 
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1./ Királyhegyes Község Polgármestere    Helyben 
2./ Királyhegyes-Kövegy Községek Körjegyzıje  Helyben 
3./ Jegyzıkönyv hitelesítık      Helyben 
4./ Irattár 
 
Horváth Lajos polgármester: Javaslatot teszek a meghívóban szereplı napirendi pontokra. 
Van-e más javaslat a testület részérıl? 
 
A napirendhez kapcsolódóan más javaslat nem hangzott el.  
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta a napirendi pontok megtárgyalására tett javaslatot. 
 
69/2011.(VI.30.)Öh. 
Tárgy: A képviselı-testület napirendjének elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete a 2011. június 30. napján tartott 
testületi ülés napirendjét az alábbiak szerint határozta meg: 
 
Napirend: 
 
1./ Polgármesteri tájékoztató 
     Elıadó: Horváth Lajos polgármester 
 
2./ Beszámoló a tagintézményként mőködı Általános Iskola és Napköziotthonos Óvoda 
tevékenységérıl 
     Elıadó: Kádárné Kovács Edit iskola tagintézmény-vezetı 
       Stranszky Jánosné óvoda tagintézmény-vezetı 
 
3./ Beszámoló a Közösségi Színtér munkájáról 
     Elıadó: Englerné Búvár Terézia közösségi színtér vezetı 
 
4./ Tájékoztató az önkormányzat gyermek- és ifjúságvédelmi tevékenységérıl 
     Elıadó: Benákné Bárdi Ilona körjegyzı 
 
5./ Elıterjesztések 
 
6./ Kérdések, Interpelláció 
 
7./ Egyebek 
 
I. napirendi pont 
Polgármesteri tájékoztató 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Szentesen Ivóvízminıség-Javító konzorcium ülésezett ezen a 
napon. 2011. június 30-ig van a pályázat beadási határideje. A konzorcium erısen lobbizott 
annak érdekében, hogy minden kistérség pályázzon. Ehhez a pályázathoz kapcsolódóan 
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ülésezett az ivóvízminıség-javító társulás június 17-én. A legújabb fejlemény, hogy a 
Kormány nyilatkozata szerint, aki nem tudja az önerıt fizetni a pályázathoz, annak a részét 
átvállalja. A mi térségünk pályázata benyújtásra került. Június 17-én a Többcélú Társulás is 
ülésezett. Június 22-én TÖOSZ ülés volt, az önkormányzatok átszervezése kapcsán. Az elızı 
testületi ülésen már tájékoztattam a képviselı-testületet, hogy milyen koncepció van az 
önkormányzatokat érintıen. Június 23-án a Makó és Térsége Fejlesztési Kht. taggyőlése volt. 
A Kht. 3 éve nem mőködik, jelentıségét elvesztette. A taggyőlésen döntöttünk a 
megszőntetésérıl. Az elmúlt napokban tárgyaltam a szilárd hulladék szállítást végzı cég 
vezetıjével, aki kijelentette, hogy nem kíván tovább szolgáltatni Királyhegyesen. Korrekt 
módon megegyeztünk, hogy másik megoldást keresünk. Ez ügyben lesz késıbb 
elıterjesztésem. Tájékoztatom a testületet, hogy átalakult a közmunkaprogram. Tájékoztatom 
a testületet arról is, hogy az önhiki kérelmünk elbírálásra került. Ma értesültünk róla, hogy 6 
millió 683 ezer forint támogatást kaptunk, hogy pontosan milyen területet támogat a 
minisztérium, még nem tudjuk, ezt külön levélben fogjuk megkapni. 
 
A napirendhez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta a polgármesteri tájékoztatót. 
 
70/2011.(VI.02.)Öh. 
Tárgy: A polgármesteri tájékoztató elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta Horváth Lajos 
polgármester tájékoztatóját, és döntött annak elfogadásáról. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester   helyben 
2./ Irattár 
 
 
II. napirendi pont 
Beszámoló a tagintézményként mőködı Általános Iskola és Napközi-otthonos Óvoda 
tevékenységérıl 
 
Horváth Lajos polgármester: Elıször a helyi általános iskola tájékoztatóját vitassuk meg. 
Megkérdezem a jelenlévı iskola tagintézmény vezetıjét, hogy a kiadott írásbeli anyaghoz 
van-e szóbeli kiegészítése? 
 
Kádárné Kovács Edit tagintézmény vezetı: A bevált gyakorlat szerint a tanulókat csoportos 
bontásban tanítottuk az elmúlt tanévben. A beszámolóban igyekeztem tájékoztatást adni az 
iskola életérıl, az ott folyó munkáról, és amennyiben van kérdésük arra igyekszem válaszolni. 
7 gyermek ballagott el most az iskolából, és a beiratkozás szerint 2 óvodás gyermeket írattak 
be hozzánk. Az elmúlt napokban még egy gyermeket kiíratott a szülı az iskolából, átvitte 
Makóra, így a szeptemberi létszámunk az eddigi ismereteink szerint 14 fı. 
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Stranszky Jánosné óvoda tagintézmény vezetı: Tájékoztatom a testületet, hogy meg volt a 
beiratkozás az óvodában is. Szeptemberben 31 fı lesz, ami tavaszra 34 fıre emelkedik. A 
nyári idıszakban az óvoda teljes nyitva tartással mőködik.  
 
Horváth Lajos polgármester: Átszervezésre fog kerülni a közoktatás, várhatóan már 
szeptembertıl. Az eddigi információk szerint az állam átveszi a pedagógusokat. Milyen az 
intézmény kapcsolata a makói vezetéssel? 
 
Kádárné Kovács Edit tagintézmény vezetı: Nincs élı kapcsolatunk, leginkább elektronikus 
úton kommunikálunk, de költségvetési egyeztetést tartanak.  
 
Englerné Búvár Terézia Közösségi Színtér vezetı: Alapvetıen van szakmai irányítás és 
ellenırzés, és most bevezetésre került az elektronikus ellenırzı.  
 
Horváth Lajosné képviselı: Mit jelent a 2H-s illetve a 3H-s minısítés? 
 
Kádárné Kovács Edit tagintézmény vezetı: A hátrányos helyzető gyerekeket a 2H-s jelzıvel 
illetik, ık mindazok a gyerekek akik rendszeres gyermekvédelmi kedvezményt kapnak. A 3H, 
az a halmozottan hátrányos helyzető gyerekeket jelenti, amirıl a szülı nyilatkozik 
 
Stranszky Jánosné óvoda tagintézmény vezetı: Annyi a különbség közöttük, hogy a 3H-s 
gyerekek óvodáztatási támogatást kapnak, ami egy évben kétszer külön támogatás. 
 
Horváth Lajosné képviselı: Jó, hogy a két intézmény együttmőködik. Véleményem szerint az 
iskoláról több információ kellene a helyieknek. Reklámozni kellene magát, nyílt napot tartani, 
és ezzel segíteni azt, hogy ne vigyék el a faluból a gyereket.  
 
Kádárné Kovács Edit tagintézmény vezetı: Tervezzük, hogy még jobban bevonjuk a szülıket 
az iskola életébe. Szervezünk nyílt napot, és gondolkodunk iskola elıkészítı tárbor 
szervezésében. 
 
Stranszky Jánosné óvoda tagintézmény vezetı: A versenyeztetés kapcsán elmondanám, hogy 
régebben jó volt, hogy a gyerekeket tudtuk a szakmai munkaközösség által szervezett 
versenyekre vinni. Ilyen alkalmakkor megismertük egymás munkáját is, a tapasztalatokat 
egyeztetni tudtuk. Sajnos anyagi okok miatt ez a versenyeztetés megszőnt. Mindig lett volna 
2-3 olyan gyermek akiket szerepeltetni tudtuk volna, és így késıbb az iskolában is alkalmasak 
lettek volna arra, hogy induljanak versenyeken. 
 
Horváth Lajos polgármester: A Többcélú Társulás keretében mőködött a szakmai 
munkaközösség. A társulás költségeinek csökkentését kellett végrehajtani, így nem 
finanszírozza tovább a társulás a szakmai munkaközösségeket. Az iskolánál, óvodánál 
komoly felújítások történtek. A tárgyi feltételek jók, az oktatáshoz, neveléshez. Probléma a 
mőködtetéssel van, a fenntartás kerül nagyon sokba. A szakmai munkát nem tudom megítélni, 
de megköszönöm az érintett pedagógusoknak az intézményben végzett munkáját. Az 
intézmény jövıjérıl nem tudunk konkrétakat, csak a sajtóból lehet információt kapni.  
 
A napirendhez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
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Horváth Lajos polgármester megállapította a képviselı-testület egyhangú (5 igen) szavazattal 
elfogadta a tagintézményként mőködı Királyhegyesi Általános Iskola tevékenységérıl szóló 
beszámolót. 
 
71/2011.(VI.30.)Öh. 
Tárgy: Beszámoló a tagintézményként mőködı Királyhegyesi Általános Iskola 
tevékenységérıl 
 

H A T Á R O Z A T 
 

Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta a Makói Általános 
Iskola, Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény és Logopédiai Intézet tagintézményeként 
mőködı Királyhegyesi Általános Iskola beszámolóját a 2010/2011-s tanévrıl és azt elfogadta. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester    helyben 
2./ Dr. Buzás Péter polgármester    Makó 
3./ Almási Pál iskola igazgató    Makó 
4./ Kádárné Kovács Edit tagintézmény vezetı  helyben 
5./ Irattár 
 
 
Horváth Lajos polgármester: Következik az Óvoda beszámolójának megtárgyalása. Kérdezem 
az elıadót, hogy van-e szóbeli kiegészítése? 
 
Stranszky Jánosné óvoda tagintézmény vezetı: Nem kívánok szóbeli kiegészítést tenni. 
 
Horváth Lajosné képviselı: Szép beszámolót nyújtott be az intézmény, de vannak olyan 
problémák amit ott jártunkkor láttunk, tapasztaltunk és szóvá kell tenni. Ilyen például, hogy a 
feladatot jobban szét kellene osztani a dolgozók között, legyen arányos teherviselés a nevelık 
között, és ne csak egy valaki vigye a terheket. Ezt a szakmai vezetésnek tudnia kell és tegyen 
ez ügyben lépéseket.  
 
Stranszky Jánosné óvoda tagintézmény vezetı: Igyekszem változtatni ezen a helyzeten, és 
kialakítani olyan légkört, ahol a gyerekek jól érzik magukat.  
 
Horváth Lajos polgármester: Tájékoztatni fogjuk az intézményvezetıket az elhangzottakról.  
 
A napirendhez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította a képviselı-testület egyhangú (5 igen) szavazattal 
elfogadta a tagintézményként mőködı Napközi-otthonos óvoda tevékenységérıl szóló 
beszámolóját. 
 
72/2011.(VI.30.)Öh. 
Tárgy: Beszámoló a tagintézményként mőködı Napközi-otthonos óvoda tevékenységérıl 
 

H A T Á R O Z A T 
 



 7 

Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta a Dér István Általános 
Iskola, Napsugár Óvoda és Bölcsıde Többcélú Közös Igazgatású Közoktatási Intézmény 
Királyhegyesi Tagintézményeként mőködı Napközi-otthonos Óvoda beszámolóját a 
2010/2011-s nevelési évrıl és azt elfogadta. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester    helyben 
2./ Kovács Sándor polgármester    Csanádpalota 
3./ Schüszler Istvánné intézményvezetı   Csanádpalota 
4./ Stranszky Jánosné óvoda tagintézmény vezetı  helyben 
5./ Irattár 
 
III. napirendi pont 
Beszámoló a Közösségi Színtér munkájáról 
 
Horváth Lajos polgármester: Jól összeszedett beszámolót kaptunk, megkérdezem az 
elıterjesztıt van-e kiegészítése? 
 
Englerné Búvár Terézia Közösségi színtér vezetı: A Mővelıdési Házat, az Óvoda, az Iskola, 
a Nyugdíjas Egyesület, a Dalkör, az EKKE töltik meg élettel. Az épület felújítására, 
különösen a vizes blokk felújítására nagy szükség lenne. A legnagyobb hiányosságunk a 
közösségi sport, amihez kellene egy felnıtt segítı aki összefogja. Próbáltam egyesületet 
szervezni, de egyedül maradtam.  
 
Miklós Imre alpolgármester: Mit jelent a beszámolóban az, hogy a bérleti díj komplikált? 
 
Englerné Búvár Terézia Közösségi színtér vezetı: A Mővelıdési Ház helyiségének bérleti díj 
emelése után lecsappantak az igények. Igazából a problémát a nagyterem bérlése jelenti, mert 
külön bérleti díj van megállapítva az elıtérre és azért is fizetni kell. Véleményem szerint a 
nagyteremhez szervesen hozzátartozik az elıtér, és azért csak akkor kelljen fizetni, ha külön 
csak az elıteret bérlik.  
 
Horváth Lajosné képviselı: Valóban külön nincs értelme a teremhasználatnak. 
 
Horváth Lajos polgármester: A bérleti díjakról határozatot hoztunk, melynek száma 
11/2011.(I.27.) javaslom, hogy módosítsuk a korábbi határozatunkat, hogy rögzítsük, hogy a 
nagyterem bérlése esetén jár az elıtér, és azért nem kell külön fizetni. Javaslom, hogy most 
határozzunk errıl és módosítsuk a korábbi határozatunk 3-as pontjának, a Mővelıdési Házra 
vonatkozó részét. 
 
A napirendhez kapcsolódóan egyéb javaslat nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította a képviselı-testület egyhangú (5 igen) szavazattal 
döntött az önkormányzat vagyonába tartozó ingatlanok helyiség bérleti díjának 
meghatározásáról szóló 11/2011.(I.27.)Öh. határozat módosításáról. 
 
73/2011.(VI.30.)Öh. 
Tárgy: Az önkormányzat vagyonába tartozó ingatlanok helyiség bérleti díjának 
meghatározásáról szóló 11/2011.(I.27.)Öh. határozat módosítása 
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H A T Á R O Z A T 

 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzat vagyonába tartozó 
ingatlanok helyiség bérleti díjának meghatározásáról szóló 11/2011.(I.27.)Öh. határozat 3. 
bekezdésének Mővelıdési Házra vonatkozó részét az alábbiak szerint módosítja: 
 
3/ Az 1-2. pontokba nem tartozó esetekben az önkormányzati ingatlanok a mőködési 
költségek megtérülése érdekében bérbeadás útján az alábbiak szerint hasznosíthatóak: 
 
Mővelıdési Ház      
Nagyterem elıtérrel együtt főtéssel  alkalmanként     15.000.-Ft  
nagyterem elıtérrel együtt főtés nélkül alkalmanként 10.000.-Ft 
klub helyiségek főtéssel alkalmanként       9.000.-Ft 
klub helyiségek főtés nélkül  alkalmanként       4.500.-Ft  
elıtér főtéssel alkalmanként         9.000.-Ft 
elıtér főtés nélkül          4.500.-Ft 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester     Helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzı     Helyben 
3./ Szirbik Sándorné költségvetési fıelıadó    Helyben 
4./ Általános Iskola tagintézmény vezetıje    Helyben 
5./ Mővelıdési Ház vezetıje      Helyben 
6./ Irattár 
 
 
Katona István képviselı: Visszatérve az elıbbi problémára egy sport vezetı, valóban kellene, 
de ahhoz hogy valaki sport vezetı legyen képzettség kell. Ezen kívül nagy felelısség 
gyermekeket irányítani.  
 
Englerné Búvár Terézia Közösségi színtér vezetı: A fiatalok közül nem nevelkedett ki egy 
helyi vezetı sem. 
 
Horváth Lajos polgármester: Helyi sport vezetıt nem tudunk alkalmazni. Valóban nincs 
köztük egy vezetı személy, így továbbra is marad a mostani helyzet, hogy saját 
felelısségükre használják a pályát, az önkormányzat pedig javítja a fiatalok által összetört 
ajtót, ablakot. 
 
A napirendhez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta a Közösségi Színtér munkájáról szóló beszámolót. 
 
74/2011.(VI.30.)Öh. 
Tárgy: Beszámoló a Közösségi Színtér munkájáról 

 
H A T Á R O Z A T 
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Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta a Közösségi Színtér 
munkájáról szóló beszámolót és azt elfogadta. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester     helyben 
2./ Englerné Búvár Terézia Közösségi Színtér vezetı  helyben 
3./ Irattár 
 
IV. napirendi pont 
Tájékoztató az önkormányzat gyermek- és ifjúságvédelmi tevékenységérıl 
 
Horváth Lajos polgármester: Részletes tájékoztatót kapott a képviselı-testület errıl a 
területrıl. Kérdezem a napirend elıadóját, van-e szóbeli kiegészítése? 
 
Benákné Bárdi Ilona körjegyzı: Ilyen formában lehet, hogy utoljára készült, ilyen tájékoztató, 
mert a közigazgatás átalakulása során megváltoznak a hatáskörök és ennek a területnek nagy 
része el fog kerülni a jegyzıi hatáskörbıl. 
 
Horváth Lajosné képviselı: A tájékoztatót átolvasva összeszámoltam, hogy milyen sokféle 
támogatást kapnak a szülık a gyerekek neveléséhez, és mégis problémák vannak. Régen nem 
kaptak a szülık segítséget, mégis embereket neveltünk gyerekeinkbıl. 
 
A napirendhez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta az önkormányzat gyermek- és ifjúságvédelmi tevékenységérıl szóló 
tájékoztatót. 
 
75/2011.(IV.30.)Öh. 
Tárgy: Tájékoztató az önkormányzat gyermek- és ifjúságvédelmi tevékenységérıl 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete megtárgyalta és elfogadta az 
önkormányzat gyermek- és ifjúságvédelmi tevékenységérıl szóló tájékoztatatót. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester    helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzı   helyen 
3./ Irattár 
 
V. napirendi pont 
Elıterjesztések 
 
1. számú elıterjesztés 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testületének Gazdasági programja 2010-
2014 idıszakra 
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Horváth Lajos polgármester: Minden ciklus elején el kell fogadnia a képviselı-testületnek az 
egész ciklusra vonatkozó gazdasági programját. Most ebben az átalakulási ciklusban nehéz 
programot készíteni, nem tudni, hogy ebbıl mi lesz megvalósítható.  
 
Az elıterjesztéshez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította a képviselı-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testületének Gazdasági 
programját 2010-2014 idıszakra. 
 
76/2011.(VI.30.)Öh. 
Tárgy: Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testületének Gazdasági 
programja 2010-2014 idıszakra 
 

H A T Á R O Z A T 
 

Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete a helyi önkormányzatokról szóló – 
többször módosított – 1990. évi LXV. törvény 91. § (1) bekezdése alapján megtárgyalta a 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete Gazdasági Programját a 2010-2014 
közötti idıszakra vonatkozóan és annak elfogadásáról döntött. ( Az elfogadott program jelen 
határozat mellékletét képezi. ) 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester    helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzı    helyben 
3./ Irattár 
 
2. számú elıterjesztés 
Törvényességi észrevételre intézkedés 
 
Horváth Lajos polgármester: A Csongrád Megyei Kormányhivatal részérıl törvényességi 
észrevétel érkezett a decemberben elfogadott rendeleteink vonatkozásában. 
 
Benákné Bárdi Ilona körjegyzı: Az észrevétel szerint a folyékony hulladék szolgáltatásra, a 
kéményseprı közszolgáltatásra, az ivóvíz szolgáltatásra és a helyi képviselık tiszteletdíjára 
vonatkozó rendeleteink nem feleltek meg a jogszabály szerkesztésre vonatkozó hatályos 
rendelet elıírásainak, így ezeket a rendeleteket újra kell alkotni, amelyeknek a tervezetét 
elkészítettem. A rendeletekben érdemi változtatás nincs, így a díjtételek nem változtak. A 
képviselık tiszteletdíjánál a bizottság külsıs tagjánál van érdemi változás, mivel a tiszteletdíja 
nem a jogszabályi elıírásoknak megfelelıen lett megállapítva. A tervezeteket írásban 
kiküldtük, ha bárkinek kérdése van külön-külön is elmondom a választ. 
 
Horváth Lajos polgármester: Javaslom, hogy a törvényességi észrevételt vegyük tudomásul, 
és ezt követıen alkossuk meg újra a rendeleteinket. 
 
Az elıterjesztéshez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
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Horváth Lajos polgármester megállapította a képviselı-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal határozatot hozott a Csongrád Megyei Kormányhivatal Ellenırzési és Felügyeleti 
Osztálya törvényességi észrevételének tudomásul vételérıl. 
 
77/2011.(VI.30.)Öh. 
Tárgy: Törvényességi észrevételre intézkedés 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete a Csongrád Megyei Kormányhivatal 
Törvényességi ellenırzési és Felügyeleti Fıosztálya törvényességi észrevételét megtárgyalta 
és az észrevételt tudomásul veszi. 
 
A Képviselı-testület felhívja a Körjegyzıt, hogy a jövıben a rendelet alkotás során az 
észrevételben foglalt útmutatások szerint járjon el. 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Királyhegyes Község Polgármestere    Helyben 
2./ Királyhegyes-Kövegy Községek Körjegyzıje  Helyben 
3./ Csongrád Megyei Kormányhivatal 
      Törvényességi ellenırzési és Felügyeleti Fıosztálya Szeged 
4./ Irattár 
 
Horváth Lajos polgármester: A törvényességi észrevételben foglalt rendeleteket újra kell 
alkotni. A rendelet tervezetek írásban kiküldésre kerültek. Külön-külön teszem fel szavazásra 
a rendelet tervezetek és kérem, ha van vélemény, kérdés az adott rendelethez azt mondják el. 
Elıször a helyi képviselık tiszteletdíjára vonatkozó rendelettel kapcsolatban kérem a 
kérdéseket, észrevételeket. 
 
Az elıterjesztéshez kapcsolódóan kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a képviselı-testületet, hogy alkosson új rendelet a helyi 
képviselık tiszteletdíjáról. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapítja, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen) 
szavazattal elfogadta a helyi képviselık juttatásairól szóló 8/2011.(VI.30.) önkormányzati 

rendeletet. ( Az elfogadott rendelet a jegyzıkönyv mellékletét képezi. ) 
 
Horváth Lajos polgármester: A következıben az ivóvíz szolgáltatás díjának megállapításáról 
hozzunk rendeletet. Ismételem, hogy a díj nem változik, csak a jogszabály szerkesztés 
szabályainak feleltetjük meg a rendeletünket.  
 
Az elıterjesztéshez kapcsolódóan kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a képviselı-testületet, hogy alkosson új rendelet az 
ivóvíz szolgáltatás díjának megállapításáról. 
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Horváth Lajos polgármester megállapítja, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen) 
szavazattal elfogadta az ivóvíz szolgáltatás díjának megállapításáról szóló 9/2011.(VI.30.) 

önkormányzati rendeletet. ( Az elfogadott rendelet a jegyzıkönyv mellékletét képezi. ) 
 
Horváth Lajos polgármester: Most a települési folyékony hulladékkezelési közszolgáltatásról 
is hozzunk rendeletet. Itt is elmondom, hogy a díj nem változik, csak a jogszabály szerkesztés 
szabályainak feleltetjük meg a rendeletünket.  
 
Az elıterjesztéshez kapcsolódóan kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a képviselı-testületet, hogy alkosson új rendelet a 
települési folyékony hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési közszolgáltatásról. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapítja, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen) 
szavazattal elfogadta a települési folyékony hulladékkal kapcsolatos hulladékkezelési 

közszolgáltatásról szóló 10/2011.(VI.30.) önkormányzati rendeletet. ( Az elfogadott rendelet 
a jegyzıkönyv mellékletét képezi. ) 
 
Horváth Lajos polgármester: Végül pedig a kötelezı kéményseprı-ipari közszolgáltatásról 
alkossunk rendeletet. A díj itt sem változik, csak a jogszabály szerkesztés szabályainak 
feleltetjük meg a rendeletünket.  
 
Az elıterjesztéshez kapcsolódóan kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérem a képviselı-testületet, hogy alkosson új rendeletet a 
kötelezı kéményseprı-ipari közszolgáltatásról is. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapítja, hogy a képviselı-testület egyhangú (5 igen) 
szavazattal elfogadta a kötelezı kéményseprı-ipari közszolgáltatásról szóló 11/2011.(VI.30.) 

önkormányzati rendeletet. ( Az elfogadott rendelet a jegyzıkönyv mellékletét képezi. ) 
 
3. számú elıterjesztés 
Szándéknyilatkozat a Csongrád Megyei Településtisztasági Kft-be való belépésre 
 
Horváth Lajos polgármester: Egyeztetéseket folytattam a jelenlegi szolgáltatóval, mivel a 
szilárd hulladék szállításra vonatkozó szerzıdésünk ez év december 31-én lejár. A szolgáltató 
cég vezetıje jelezte, hogy nem kívánják folytatni településünkön a szilárd hulladék szállítást, 
így valamilyen megoldást kell keresni. Tájékozódtam a környékben szolgáltató Csongrád 
Megyei Településtisztasági Kft-nél, hogy vállalnák-e ezt a közszolgáltatást, és milyen 
költségkímélı megoldás lenne ez ügyben. Megbeszéltük, hogy tárgyalunk arról – amennyiben 
a képviselı-testület támogatja ezt – hogy önkormányzatunk beszállna a kft-be egy minimális 
összegő – 20 ezer forint – üzletrészt vásárolna, és utána köthetnénk szerzıdést, mint saját 
cégünkkel a szolgáltatás végzésére. Ily módon elkerülhetjük, hogy a közbeszereztetési 
eljárásért 100 ezreket fizessünk ki. Kérem a képviselı-testületet, hogy hozzon határozatot az 
üzletrész vásárlási szándékáról és hatalmazzon fel a tárgyalások lefolytatására.  
 
Az elıterjesztéshez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította a képviselı-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal határozatot hozott a Csongrád Megyei Településtisztasági Kft-be való belépésrıl. 
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78/2011.(VI.30.)Öh. 
Tárgy: Szándéknyilatkozat a Csongrád Megyei Településtisztasági Kft-be való belépésre 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta a Csongrád 
Megyei Településtisztasági Kft-be való belépésre vonatkozó elıterjesztést és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselı-testülete úgy határoz, hogy Királyhegyes 
Község Önkormányzata 20.000.-Ft, azaz Húszezer forint összegő üzletrészt vásárol a 
Csongrád Megyei Településtisztasági Kft-ben. 
 
A Képviselı-testület felhatalmazza Horváth Lajos polgármestert, hogy az üzletrész 
vásárlással kapcsolatos egyeztetéseket lefolytassa, és az ehhez kapcsolódó jognyilatkozatokat 
megtegye. 
 
A Képviselı-testület a határozat végrehajtásáról tájékoztatást kér. 
 
Felelıs: Horváth Lajos polgármester 
Határidı: azonnal 
 

 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester     helyben 
2./ Királyhegyes-Kövegy Községek Körjegyzıje   helyben 
3./ Csongrád Megyei Településtisztasági Kft.   Szeged 
4./ Körjegyzıségi Hivatal költségvetési fıelıadója   helyben 
5./ Irattár 
 
4. számú elıterjesztés 
A Királyhegyes külterület 0137/28 hrsz. alatti ingatlan értékesítése 
 
 
Horváth Lajos polgármester: A közelmúltban értékesítettünk legelıt Csikóspusztán, és most 
egy másik helyi gazdálkodó jelezte vételi szándékát, mert az állattartó telep mőködéséhez 
szükség van bıvítésre. Javaslom, hogy a múltkor meghatározott értéken adjuk el a 0137/28 
hrsz-ú szántó mővelési ágú ingatlant, Varga István apátfalvi lakosnak.  
 
Az elıterjesztéshez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította a képviselı-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal döntött a Királyhegyes külterület 0137/28 hrsz. alatti ingatlan értékesítésérıl. 
 
79/2011.(VI.30.)Öh. 
Tárgy: A Királyhegyes külterület 0137/28 hrsz. alatti ingatlan értékesítése 
 
 

H A T Á R O Z A T 
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Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselı-testülete a 17/2003.(XII.18.)ÖR. számú 
rendelet 12. §-ában foglaltak alapján a Királyhegyes külterület 0137/28 helyrajzi számú 
szántó mővelési ágú, 1.975  m2 területő ingatlant Varga István 6931 Apátfalva, Kölcsey u. 12. 
szám alatti lakos részére 100.000 Ft, azaz Egyszázezer forint vételár megfizetése ellenében 
elidegeníti. 
 
A Képviselı-testület felhatalmazza Horváth Lajos polgármestert, hogy Varga Istvánnal az 
errıl szóló adásvételi szerzıdést megkösse és az adásvételhez kapcsolódó jognyilatkozatokat 
megtegye. 
 
A szerzıdéskötés költségei a vevıt terhelik. 
 
A Képviselı-testület a határozat végrehajtásáról tájékoztatást kér. 
 
Felelıs: Horváth Lajos polgármester 
Határidı: azonnal 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester     helyben 
2./ Királyhegyes-Kövegy Községek Körjegyzıje   helyben 
3./ Varga István        Apátfalva 
4./ Körjegyzıségi Hivatal költségvetési fıelıadója   helyben 
5./ Irattár 
 
5. számú elıterjesztés 
A Királyhegyes belterület 444. hrsz. alatti ingatlan értékesítése 
 
Horváth Lajos polgármester: Belterületi telek mővelési ágú ingatlan vásárlására adott be 
igényt Gyüge László, helyi lakos. A telek ingatlanjainkat évekkel ezelıtt már meghirdettük, 
de csak néhányra volt igény. Javaslom, hogy értékesítsük a kérelmezınek az ingatlant, a 
telekre vonatkozó speciális kikötésekkel. A határozati javaslatot írásban kiküldtük, 
megkérdezem a testület tagjait, hogy van-e kérdés, vélemény? 
 
Az elıterjesztéshez kapcsolódóan egyéb hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította a képviselı-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal döntött a Királyhegyes belterület 444. hrsz. alatti ingatlan értékesítésérıl. 
 
80/2011.(VI.30.)Öh. 
Tárgy: A Királyhegyes belterület 444 hrszám alatti ingatlan értékesítése 
 

H A T Á R O Z A T 
 
Királyhegyes Község Önkormányzatának Képviselı-testülete a 17/2003.(XII.18.)ÖR. számú 
rendelet 12. §-ában foglaltak alapján a Királyhegyes belterület 444 helyrajzi számú, 
Királyhegyes, Felszabadulás u. 81. szám alatti telek mővelési ágú, 1.978  m2 területő 
ingatlant Gyüge László 6911 Királyhegyes, Felszabadulás u. 79. szám alatti lakos részére 
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100.000 Ft, azaz Egyszázezer forint vételár megfizetése ellenében elidegeníti az alábbi 
feltételek meghatározásával: 
- A vevınek 4 éven belül beépítési kötelezettsége van a megvásárolt telekre.  
- A beépítési kötelezettség teljesítésére biztosítékként az eladónak visszavásárlási joga van 5 
évig, amely csak és kizárólag a beépítésre adott 4 éves határidı eredménytelen letelte után, az 
eladó egyoldalú nyilatkozata alapján érvényesíthetı. 
- A visszavásárlási ár az ingatlan vételárának évi 5 %-al csökkentett összege. 
- Az ingatlan vonatkozásában Királyhegyes Község Önkormányzatát elidegenítési és terhelési 
tilalom joga illeti meg mindaddíg, amíg a felépítendı ingatlanra a területileg illetékes 
építésügyi hatóság a jogerıs használatbavételi engedélyt ki nem adja.  
 
A Képviselı-testület felhatalmazza Horváth Lajos polgármestert, hogy Gyüge Lászlóval az 
errıl szóló adásvételi szerzıdést megkösse és az adásvételhez kapcsolódó jognyilatkozatokat 
megtegye. 
 
A szerzıdéskötés költségei a vevıt terhelik. 
 
Az ingatlan 2011. december 1. napjával kerülhet át vevı használatába. 
 
A Képviselı-testület a határozat végrehajtásáról tájékoztatást kér. 
 
Felelıs: Horváth Lajos polgármester 
Határidı: azonnal 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester     helyben 
2./ Királyhegyes-Kövegy Községek Körjegyzıje   helyben 
3./ Gyüge László       Királyhegyes 
4./ Körjegyzıségi Hivatal költségvetési fıelıadója    helyben 
5./ Irattár 
 
 
6. számú elıterjesztés 
A Makói Általános Iskola, Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény és Logopédiai Intézet 
feladatellátásának alakulása a 2011-2012. tanévre 
 
Horváth Lajos polgármester: Minden évben el kell fogadnunk a tagintézményként mőködı 
iskolánk vonatkozásában a következı tanév feladat ellátásának alakulását. Az elıterjesztés 
írásban kiküldésre került, amibıl kitőnik, hogy alapvetıen nincs változás tervezve az iskola 
mőködésében 2011/12-ben. Megkérdezem a testület tagjait, hogy van-e az elıterjesztéssel 
kapcsolatosan kérdés, észrevétel? 
 
Az elıterjesztéshez kapcsolódóan hozzászólás nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester megállapította a képviselı-testület egyhangú (5 igen ) 
szavazattal elfogadta a Makói Általános Iskola, Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény és 
Logopédiai Intézet feladatellátásának alakulását a 2011-2012. tanévre. 
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81/2011.(VI.30.)Öh. 
Tárgy: A Makói Általános Iskola, Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény és Logopédiai 
Intézet feladatellátásának alakulása a 2011-2012. tanévre 
 

H A T Á R O Z A T 
 
1./ Királyhegyes Község Önkormányzat Képviselı-testülete a többszörösen módosított 1990. 
évi LXV. törvény 8.§ (4) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, valamint a többszörösen 
módosított 1993. évi LXXIX. törvény 24,§, 52.§, 53.§, 102.§ 129.§ és 1. számú melléklete 
figyelembe vételével megtárgyalta az önkormányzati oktatási intézmény feladatellátásának 
alakulása a 2011-2012. tanévre tárgyú elıterjesztést és a következı döntést hozza:  
 
2./  A képviselı-testület a 2011-2012-es tanévre jóváhagyja Makó Város Önkormányzatával 
közös fenntartásban mőködı oktatási intézmény osztályainak, csoportjainak, ellátandó 
óráinak, számított álláshelyeinek számát az alábbiak szerint: 
 
- Makói Általános Iskola, Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény és Logopédiai Intézet: 57 
osztály (27 alsós, 2 alsós összevont, 28 felsıs); 4 iskolaotthonos(alsós) és 31 napközis csoport 
(23 alsós, 6 felsıs, 2 vegyes); 3132 ellátandó óra/hét és az ehhez tartozó 149,9 fı számított 
álláshely, ebbıl: 143,6 fı pedagógus (alapfokú mővészeti iskolával együtt); 6,3 fı 
gyógypedagógus. Logopédiai intézeti  egység: 136 ellátandó óra/hét és az ehhez tartozó 7,0 fı 
gyógypedagógus számított álláshely. Nevelı és oktató munkát közvetlenül segítı 
alkalmazottak: 1,5 fı gyermek és ifjúságvédelmi felelıs. További foglalkoztatottak: 46,0 fı 
technikai számított álláshely, ebbıl konyhai dolgozó 14,0 fı egyéb 32,0 fı 
Ebbıl: 
Királyhegyesi tagintézményben 1 összevont osztály 1-4. évfolyamra; 1 napközis csoport; 55 
ellátandó óra/hét; 3,1 fı számított álláshely, ebbıl 2,9 fı pedagógus és 0,2 fı 
gyógypedagógus. 
Az elızı tanévhez képest az általános iskolában a változás: - a makói iskola esetén 4,0 fı 
pedagógus  számított álláshely  és 0,7 fı technikai számított álláshely csökkenés és az SNI-s 
tanulók számának növekedése miatt 0,7 fı gyógypedagógus számított álláshely növekedés. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs:   Horváth Lajos polgármester 
 
A határozatról értesítést kap: 
 
1./ Horváth Lajos polgármester    Helyben 
2./ Benákné Bárdi Ilona körjegyzı    Helyben 
3./ Makó Város polgármestere     Makó 
4./ Makó Város jegyzıje     Makó 
5./ Makói Általános Iskola, Alapfokú Mővészetoktatási  
      Intézmény és Logopédiai Intézet    Makó 
6./ Polgármesteri Hivatal Közoktatási Osztály   Makó 
7./ Polgármesteri Hivatal Pénzügyi Osztály    Makó 
8./ Nagyér község polgármestere     Nagyér 
9./ Nagyér község jegyzıje      Nagyér 
10./ Irattár 
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VI. napirendi pont 
Kérdések, Interpellációk 
 
Horváth Lajos polgármester: Kérdezem, hogy kérdés, interpelláció van-e a képviselı-testület 
részérıl? 
 
A napirend keretében egyéb kérdés, interpelláció nem hangzott el. 
 
VII. napirendi pont 
Egyebek 
 
Kurunczi Mihály képviselı: Az elmúlt idıszakban döntöttünk a sportpálya eladásáról. Azóta 
nem hallottunk róla, hogy létrejött-e az adás-vétel. 
 
Horváth Lajos polgármester: Még nem kötöttük meg a szerzıdést, mivel ez abban az esetben 
aktuális, ha a földcserében az érintett tulajdonosok meg tudnak egyezni, és a Vízi István és 
Társai Kft. meg tudja csinálni az új bejárót Sarró Mihály telepére. Ha nem tudnak 
megállapodni, akkor a Kft. nem fogja a sportpályát megvásárolni. Jelenleg zajlik a 
földrendezés, vita van a felek között.  
 
Miklós Imre alpolgármester: Az állatok tartására vonatkozóan van helyi rendelet, aminek a 
betartása minden helyi lakosra nézve kötelezı. Volt, akinek lett szólva legeltetés miatt, de van 
olyan helyi lakos, aki a József Attila utcán legelteti a birkáját. Vele szemben is intézkedni 
szükséges. 
 
Benákné Bárdi Ilona körjegyzı: Az érintett személyt írásban fel fogom szólítani a rendeletben 
foglaltak betartására. 
 
Horváth Lajos polgármester: Idıközben megérkeztek Makóról, a Turinform Iroda 
munkatársai, akik telefonon jelezték érkezésüket, és lehetıséget kértek arra, hogy a fürdı 
fejlesztéshez kapcsolódó Makó kártya kiadásáról tájékoztathassák a testületet. A Turinform 
Iroda részérıl köszöntöm Scheitzner Beáta és In Makó Kft. részérıl Kardos Anitát. Kérem, 
mondják el tájékoztatójukat. 
 
Scheitzner Beáta Turinform Iroda: Az In Makó Kft. a közelmúltban alakult. Turisztikai és 
marketing feladatok ellátására. A Makó kártya kiadása az új fürdı építése kapcsán merült fel. 
A Makó kártya tulajdonosú helyi lakosok 50 %-os kedvezményt kapnának a fürdı 
belépıdíjából. Ez a fı cél, de ezen kívül kedvezményt nyújtana a kártya a Maros parti 
élménypark belépıjénél, vagy kulturális programoknál, vagy csatlakoztak helyi vállalkozók 
is, hogy bizonyos %-ú kedvezményt adnak a kártya tulajdonosának. Ezzel segítenénk a helyi 
szolgáltatókat, hogy az itt lakók itt vegyék igénybe a szolgáltatásokat. A fürdı belépınél a 
kiesı 50 %-ot Makó Város Önkormányzata pótolja. Az elfogadó helyek listája közzé lesz 
téve, és ez az új belépıkkel folyamatosan bıvül. Most indítjuk el a kommunikációt a lakosság 
és a vállalkozók között. A kártyán névvel és kódszámmal lesz azonosítva a használó.  
 
Horváth Lajos polgármester: Mit jelent ez egy Királyhegyesi lakosnak? Van-e arról 
információ, hogy minek az 50 %-a kerül elengedésre? 
 
Scheitzner Beáta Turinform Iroda: Még nincsenek számok, most kalkulálják a szolgáltatások 
díjait, így jelenleg nem lehet tudni ezeket a számokat. Most körbejárjuk a településeket, 
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elmondjuk a makói terveket, és amennyiben több település akarja, lehet Makó Térség kártyát 
is bevezetni.  
 
Horváth Lajos polgármester: Azt nem tudnánk most megmondani, hogy mekkora igény lenne 
erre, de a legközelebbi újságban csinálunk egy felmérést, hogy hányan érdeklıdnének a 
kártya iránt.  
 
Scheitzner Beáta Turinform Iroda: Az elızetes tervek szerint októberre szeretnénk a kártyákat 
elkészíteni.  
 
Horváth Lajos polgármester: Megköszönöm a tájékoztatást, kérdezem a testület tagjait, hogy 
van-e kérdés, észrevétel az elhangzottakkal kapcsolatban. 
 
A napirend keretében egyéb kérdés, interpelláció nem hangzott el. 
 
Horváth Lajos polgármester: Megállapítom, hogy a képviselı-testület a mai napirendeket 
megtárgyalta. A képviselı-testület ülését bezárom. 
 

k.m.f. 
 
 
 
 

Horváth Lajos        Benákné Bárdi Ilona 
polgármester         körjegyzı 
 
 
 
 
Horváth Lajosné       Kurunczi Mihály 
Képviselı        képviselı 
jkv. hitelesítı        jkv. hitelesítı 
 
 
 


